
Parcul informatic, planificat si desfiintat
Primarul Johannis spune ca parcul informatic de la Sibiu s-a nascut desfiintat, deoarece nu s-au gasit
persoanele potrivite 
  
  Dupa ce, mai bine de un an alesii judetului s-au erijat in pionieri ai parcului informatic de la Sibiu,
proiectul a cazut deplin. Pana si primarul Klaus Johannis a declarat ca nu a avut partenerii potriviti.  "Nu
am gasit oamenii potriviti sau institutiile potrivite care sa se implice corespunzator intr-un astfel de
proiect ca parcul informatic, astfel ca acesta a fost abandonat" , a declarat Johannis.
  Primele semne ca acest proiect este sortit esecului a fost faptul ca imobilul constituit din corpurile B si C
ale fostului Centru Militar, care ar fi trebuit sa reprezinte aportul in natura al Consiliului Judetean la
Parcul Tehnologic si Informatic, vor fi scoase la licitatie publica.  "Lucrarile ramase de executat la
tronsoanele B si C, respectiv inchiderile exterioare, compartimentari interioare, retele exterioare si
interioare, tamplarii exterioare si interioare se ridica la aproximativ 17 miliarde de lei. Intrucat nici una
din partile implicate nu au depus pana in prezent diligentele necesare aplicarii efective a Hotararii privind
realizarea obiectivelor economico-sociale urmarite prin infiintarea Parcului Tehnologic si Informational,
se va da o noua destinatie celor doua tronsoane" , se arata in referatul intocmit de specialistii Consiliului
Judetean. 
  Ideea Primariei de a infiinta un parc informatic in colaborare cu Prefectura, ULBS, Consortiul de
Dezvoltare si Consiliul Judetean, a pornit la inceputul anului 2003, dar demersurile facute au fost in
zadar.
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